
Z A P I S M I E
sa trinaeste zajednicke sjednice Skupštine opštine Banja Luka; pe- 
te sjednice Cpštinskog vijeća i četvrte sjednice 7ijeda radnih za- 
jednica održanih 25-12.1967. godine.

Sjeđnica je počela sa radom u б,оо sati u Vijećnici Do- 
ша kulture.

Pret::0 edava i rukovodi sjednicom predsj edni^ Skupštine 
opštine Babić Živko.

Zapisnik vodi radnik Skupštine opštine Alagić Ibro. 
Sjednici prisustvuje po vijećima:
Cpštinsko vijeće: prisutno 41 odbornik otsutno 8 odbor-

nika .
Nisu najavili izostanak: Eašljević Mirko, Pavičar Lazo, 

Pišteljić Br* 3)ušan, Radman Pejo, Verem Ahmet, Vranješ Stojko, Vu- 
lić Vera i Salamić Ijubiša.

Vijeće radnih zajednica: prisutno 35> odbornika, otsut-
no 15 odbornika.»

Misu najsvili otsustvo: Antić Mirko, Grbić Milan, Јајбе- 
vić Ivica, Jankijević Viktor, Janković Dr• Vojislav, Mandić Vuka- 
šin, Pirolić h-oho, Puljić Drago, Ruždić Teofik, i Zivković Jovan.

Najaviii su otsustvo: Bglić Azra, Ibrahimbegović Ćgmil, 
Idovačević Rade, Hedojević Marko i Csmsnčević Sabahudin.

Zajednickoj sjeđnici prisustvuje 76 ođbornika, otsutno 
23 odbornika.

P'ređsj edsvajući je konstatovao da postoji kvalifikacio- 
ni kvorum za rad, te se prešlo na rađ.

Na prijedlog predsjedavsjućeg skinute su sa pređloženog 
dnevnog reda tačka 2. Razmatranje Informacije o sadašnjem stanju i 
mogućnostima razvoja poljoprivredne proizvodnje ns pođručju opšti- 
ne Banja Luka i tačka 7- Prijedlog ođluke o* ukidanju Cpštinskog 
zdravstvenog investicionog fonda. Езо naknađni đnevni red predlo- 
ženi su rješenja i zaključci, iz imovinsko pravne oblasti. Ovako 
predloženi dnevni red jednoglasno je usvojen:

D N E V N I R E D
1 . Re matranje prijedloga rebalansa budžeta Cpštine Ba- 

nja Luka za 1967. godinu.
2. Prijedlog Odluke o izgradnji objekata gradjana i grp 

djansko pravnih lica.
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3. Prijeđlog Odluke o đijelu sredstava koji se izdvaja- 

ju iz Ponda zajedničke potrošnje za pokrivanje razlike u stsnari- 
rii u 1968. godini.

4 . Prijeđlog Hješenja 0 stavljanju van upotrebe groba- 
lja na području grada Banja Luka.

5. a) Informacija 0 stanju bezbjednosti saobraćaja,
b) Prijeđlog Odluke 0 saobraćaju.

6. Prijeđlog Cdluke o privremenom finansiranju џ perio- 
du od 1 .1 . do 3 1*3 *1968. godine.

7. Prijedlog zakljucka 0 davanju saglasnosti na privre- 
mene finansijske planove fondova opštine Banja Luka.

8 . Prijeđlog rješenja 0 korištenju sredstava rezervnog 
fonda opštine Banja Luka.

9»' Prijeđlog rješenja 0 zaduženju opštine Banja Luka •
10. Prijeđlog rješenja 0 imenovanju predstavnika Skupšti- 

ne opštine Bsnja Luka u organe upravljanja odredjenih radnih orga- 
nizacija.

11. Izvještaj delegacije opštine Banja Luka 0 posjeti 
šveđskom gradu Vesteros.

12. Prijeđlog rješenja o dopuni rješenja 0 imenovanju 
članova konkursnih komisija za raspisivanje i sprovođjenje konkur- 
sa•za imenovanje direktora odredjenih radnih organizacija•

13. Prijeđlog rgešenja i zaključaka iz oblasti imovinsko 
pravnih poslova:

✓a) Prijeđlog rješenja o đođjeli nacionalizovanog gradje- 
vinskog neizgradjenog zemljišta Stambenom preduzčču u U]_ici Pranje 
Kiuza, radi izgradnje stambene zgrade;

b) Prijedlog zaključka 0 đođjeli gradjevinskog zemljiš- 
ta društvene svojine Stambenom pređuzeću u U]_ici braće Podgornika 
radi izgradnje hladnjače;

c) Predlog zaključka o đođjeli gradjevinskog zemljišta 
društvene svojine St-mbenom preduzeću u Uiici Gundulića, radi izg- 
radnje stambene zgrade;

d) Nacrt rješenja 0 davanju na korištenje nepokretnosti 
u društvenoj svojini bez naknade u KO Bnnja Injka Pabrici celuloze i 
viskoze Banja Luka;

e) Nacrt zaključka 0 davanju na korištenje gradjevinskog 
neizgradjenog zeraljišta u đruštvenoj svojini GP ,fKrajina” Banja Lu- 
ka u KC Bsnja Luka;
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f) Nacrt zaključka o đozvoli prodaje poljoprivrednog zemlji- 
šta u društvenoj svojini u KO Kadjir, J-jčevi<5 Vlatku iz'sela Ka- 
đjir; -

g) Tacrt rjesenja o izmjeni rješenja N00 Banja Injka, broj: 
РЕ-1212/l od Зо.5*196о. godine 0 dođjeli nacionalizovanog gradje- 
vinskog zemljišta Kobašlič rođj. Muhsinovič Safeti i Kobašlič (Se- 
lima) Rizaku iz Banja Luke;

h) Zaključka 0 administrativnom prenosu zemljiŠta u društvenoj 
svojini sa SŽP Banja luka na stambenu zađrugu Banja Luka;

i) Prijeđlog zaključka 0 davanju saglasnosti za ukiđanje pra- 
vosnažnog rješ nja sre.ske komisije za poljoprivredni zemljišni fond 
Banja Luka, br. I08/53 od 24* 1. 1954* godine;

j) Prijedlog zaključka 0 dav-anju saglasnosti za ukidanje pra- 
vosnažnog rježknja sreske komisije za poljoprivredni zemljišni fond 
Banja Luka br. 1о7/53 od 24.1.1954. godine.

k) Prijeđlog zaključka 0 dozvoli prodaje stambene zgrade u dru 
štvenoj svojini u ulici Rudarska br. 57 Halimič Danijalu.

Nije bilo primjedbi na zapisnik sa prošle sjeđnice.

Ađ . 1.
Razmatranje prijedloga rebalansa budžeta opštine Banja Luka 

za 1967. godinu - Prijedlog Ođluke 0 izmjeni Odluke 0 budžetu opš- 
tine-Bgnja Luka za 1967. godinu - Prijeđlog Ođluke o koriščenju sred 
stava koja potiču iz ostvarenih prihoda u buđžetu u 1967. gođini i 
1968. godini.

Izvjestioci su načelnik Sekretarijata Skupštine Kuzmanovič 
Rajko i načelnik Sekretarijata za finansije Eškič Ismet.

Načelnik Sekretarijata Skupštine Euzmanovič Rajko upoznao 
je odbornike sa rezultatima zborova birača. Služba je primila 61 
zapisnik sa zborova birača. Od 98 održano jđ 61 zbor birača, a 22 
nisu uspjela dok za 16 nisu dobijeni pođatci blagovremeno. M0gu da 
primjetim da je dostaxa zborova ođržano i postoji kvalifikovana ve- 
čina. ,Vrijeđno je primjetiti da nema bitnih izmjena. Svega 8 zbo- 
rova birača je tražilo izmjene i većinom se traže investicije za 
elektrifikaciju. (Gornja Vrbanja, Česma, Gornji ŠargovacT) ili za vo- 
du - (Gornja Ivanjska, Karalići). "Borik" je tražio asfaltiranje 
ulica. 3 zbor- su tražila da se od "Borca" skine jedan dio, ođnosno 
da se vidi da li je opravdano "Borcu" dati novac.

Pređsjednik, Babić Živko: "Eoordinaciono tijelo je razmot- 
rilo primjedbe zborova birača i zaključilo da se da isti prijeđlog 
rebalansa. Neke primjedbe su objektivno neiztvodljive, tehnički зе 
ne mogu izvesti. Ovo 0 "Зогси" mi smo prodiskutovali, dali smo tih 
б miliona. Vidimo da nerna mnogo primjedbi zborova. Neke se stvari



i ne mogu izmijeniti. 5ve ćemo to raspraviti u diskusiji o buđže- 
tu. Jedan broj zborova bifačs nije uspio. Viđjećemo zašto® Bilo je 
i propust . Za sve zborove nemamo pt)datska.

OdbOrnik Ivanić Jovo ističe da je zbor birača Rosulje I 
imao prim"Jedbu na stavku 53» ^adio stanica, Jer nema obrazloze- 
nja za 1 1 miliona.

Račelnik Sekretarijata za finansij.e Eškić Ismet: мТо je 
samo zabtjev na 11 miliona.

Ođbornik Koprivica Bosko: ”Mix smo u Vrfeanji izvršili ra- 
dove na elektrifikaciji, urađili smo na veresiju đa i amo struju za 
Novu r:odinu. Treba nam Još 1 milion đinsra. Mjesna zajednica je đa- 
la miIion,ja građjani ostalo. Ako se može naći mogućnost da đobije- 
mo taj milion dinara i struju za Novu gođinu.

Pređsjeđnik Babić Živko: ”OvđJe pise da Radio-stanici nije 
udovoljeno po zahtjevu. Za struju će reći stručne službe.

Načelnik Sekretarijata zs upravno-pravne poslove Alija Iit- 
rić: ”Pro<p;ram za elektrifiksciJu sela iz fonda na oslobodjenu kamatu 
na poslovni fond treba đa izrađi Električno preduzeće. Jedan program 
Je vraćen. Novi treba da bude gotov u januaru.

Odbornik Koprivica Boško: ”Mi imamo za el^ktrifikaciju dug 
od 1 milion.

Odbornik Višekruna Vgso: ”Pametno ste vi iz Vrbanje to ura- 
dili. Zađužili se da prisilite SO da vam tako riježi problem. Tako 
ćemo i mi u Boriku raditi u buduće.

Odbornik Plavčić Milora'đ, kaže da su i oni mogli reći: ”Iz- 
rsdili s::o р1зп od 2o milions, imamo 4 zadužićerao se. Ne vslja da se 
elektrifikacija radi bez para.

Ođbornik Šolaja Jefto: ”Mi imamo da elektrificiramo Pavlo- 
vac. Kođ preduzeća ima ranogo zahtjeva. Np može se rađiti na teret SO.

Ođbornik Filipović Safet: ”Drugovi iz Vrbanje ni3u dobro 
prostupili. Ko ih je ovlastio da se troši i zadužuju? ^reba pozdra- 
viti elan za elektrifikaciju, ali zamjeriti im fcađuživanje.

Odbornik Midžić Zlatko ističe da postavke treba da su jasne. 
Tr«ba da osuđjujemo sve ono što nije u skladu s našim postavkama.

Ođbornik Markić Anto. Predlaže da se prekine diskusija o 
”3orcu” i Vrbanji i da se glasa.

- 4 -
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Ođbornik

ne slažem se đa se 
i Česma uloŽili su 
ljenje fsli milion 
konaponske mreže,

Bilio Ilija: ”Treba бз vidimo o žemu se rađi i 
jeđnim arSinom mjere stvari. 2 zaseoka Vrbanje 
po preflračunu P milions, nastupilo je postup—
. Izuzmimo ovaj slucaj. Izgrađjeno 30 23 km. nis- 
3 transforma.tora sve bez SC. лТ1је to malo!

stavili
Ođbornik Višekruna V^so^ f,Svi su se zsduzili unaprijjed, 
n :s pred svr&en čin. "Богзс" se zadužio unaprijeđ.

i

Fređsjednik Babič Živko: "£ta smo napravili svršenim činom? 
Stavljate sve pođ sumnju, moraln i politički diskvalifikujete SC. 
Riječ 3e 0 računima koji stižu za bolničke trožkove, javna rasvje- 
ta je potrošila više nego зхто planirali. Ner'emo valjđa đa nam uli- 
ce budu u mrsku. Sve se ovdjc može brisati/ T-ože se i bolji reb ;lans 
napraviti ali nema ovđje ničeg nepoštenog.

Odbornik Gerić Csraan: "Protiv sam da se stvaraju obaveze. 
Jasno mi je đa se rashođi i prihodi ne mogu planirati рз đolazi do
Г e b a 1 a П 0 3 . Цу J l w_. je <Јсј uubV e uci ша jeanako oanosimo.
Predložio bib da se taj milion đaw.

Odbornik Zec ТДагко predlaže da se taj milion da. Nešto se 
mora rizikovati i uraditi na veresiju. I država se zadužuje.

Odbornik Petkovic Bojan: "Obaveza зе vec stvorens od ranije. 
Pređlaže ds se đogođine likvidira od sredstava mjesnog samodoprinoša. 
Biešenjje za ”Borik” se бека , i ne bi pcdržao điskusiju 0 Boriku i 
3*a sgm stanovnik Borika. Tražimo koliko možemo.

Ođbornik Foprivica Boško: ”0 zapisniku sa zbora biračs je 
prijedlog odakle da se skine taj milion.

Predsjednik Babič Živko: ”Ako se SC odluči đa đodjeli taj 
milion ond . če službe nači rješenje.

Odbornik Plavčič Milorađ: "Može li taj milion da se da kako 
iz mjesnog samodoprinosa?”

Odbornik Popovič Milorađ: ”Ja sam za principe. Ovo ne spađa 
u rebalans. Mi možemo tražiti da se Vrbanji da električno svjetlo 
za TTovu gođinu. Ovo je st vljanje pred svršen čin. Što se tič^ ”Bor±- 
ba” to je naša obaveza. Ne bi trebalo tako diskutovati.

Predsjednik Babič Živko: ”Potrebna su đva glzssnja, prvo da 
3ii se 30 u principu slaže za to i drugo đa se zna gdje da se skine 
taj milion.

Ođbornik Anušič Joso, predla^e da se od Mjesne zajednice 
posudi 1 milion pa da im se da.

Prijeđlog da se Vrbanji dodjeli milion đinars za elektri- 
fikaciju je odbačen večinom glasova. Za prijedlog je glasalo 31 od- 
bornik.
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Pređsjeđnik Bgbić Živko: "Viđjeli smo šta hoće SC. Sve 

smo kanalisali po Poslovniku. Sredstvg mjes±nih zajednica se odno- 
se na rebalans buđžeta. Ostoli prijedlozi ne spađaju u rebalans.

Glssanje o rebalansu, odnosno o Odluci o izmjeni O-dluke 
o buđžei.u opštine Взпја luka za 1967. godinu obavljeno je odvojeno 
po vijećima.

Cpgtinsko vijeće je jeđnoglasno usvojilo Cdluku o izmje- 
ni Ođluke o budžetu opštine Взпја luka za 1967- godinu i Cdluku o 
korišćenju4sredstava koja poticu iz oatvarenih prihoda u buđžetu u 
1967- i 1968. godini

Vijeće radnih zajednica je jeđnoglasno usgojilo Cdluku o 
izmjeni O-̂ luke o budžetu opštine Banja luka za 1967. inu i CMluku 
o korišćenju sređstaVa koja potiču iz obtvarenih prihoda u buđžetu u 
1967- i 19 6 8. godini.

Ađ. — 2.

Cdbornik Erutjak Jesip: WU clanu 2. trazi se dokumentacija 
za kuću poređ puta II reda do 1 5o ш udaljenosti. Znači onaj u Yotika- 
ma, Ivanjskoj mora imati đokumentaciju što je pretj^rano. Predlažem 
da se Odluka ne usvoji јег unosi konfuziju. lokalni list bi trebao 
da informiše javnost o ovome.

Noćelnik Sekretarijata za upravno prsvne poslove litrić 
Alija: "Putevi o kojima govori drug krutjak su putevi IV ređa.

Odbornik Zpnić Bobrivoje predlaže da se Ođluka ođbaci. U 
Stratinskoj čovjek mora tražiti đozvolu. Pretjerali smo. Trebalo bi 
mođificir ti za putev^HI гебз, za nenaseljena rcjesta.

Šef otsjeka za komunalne poslove V^lentić Zdravko: "Ove 
ođređbe za puteve III reda i željezničke pruge su preuz^te iz repu- 
bličkog Zakona za puteve.

Ođbornik Senić Hsnko: "Predlažem da gradnja garaža bude 
planska. Hecimo na Haništu stanari nisu bili upoznati sa gradnjom 
garaža. Čovjek otseli pa garažu izdaje, ili ne stanuje tu a ima ga- 
ražu .

Predsjednik Babić Živko: "U januaru SC će raspravl-jati 
o garaŽama i o zaštitnom pojasu oko Celuloze.

Ođbornik Djubo Hefik: "Imam primjedbe na čl. 31. koji go- 
vo'ri o r-ušenju objekata.

Ođbornik Nuhurđarević Bkrem: "Imam primjedbu na čl. 1 2 . 
Zavod za urbanizam u roku od 15 đans đaje odobrenje za farbanje fasade



Šef Ctsjeka za stambeno komunalne poslove Valenti<5 Zđrav- 
ko- istice đs postoji hitan postupak za bo jadisanje.

Cđbornik Fail Ivica: "Imali smo odluku, pa opet izmjene 
i dopune. Slušam samo izmjene i dopune. Stalno novo. S.3đ uvodimo 
privređnu organizaciju koja pravi planove. Predlaže da se skine s 
dnevnog reda.

Pređsjeđnik Babič Živko: "Kritika na izmjene je u redu.
Ove pređložene izmjene nisu znažajne jer se mijenjaju suštinu. Jeđ- 
nom smo je skiđali pa uputno je da prodiskutujemo da je ne skiđamo. 
Grlasademo o skidanju s dnevnog ređa.

Odbornik Popović Milora-đ: "Irsžim pretres o glasanju da 
znam posljeđice skidanja s dnevnog ređa*

Ođbornik Plavžić Milorad: Izgleda mi da se đosađašnja pro- 
ceđura još komplikovala. Komplikuje se ss dokumentacijom. Popravke 
krovs, fasade treba uprostiti. Centralno grijanje nije vanjska ins- 
talacija. Električno preduzeće ne može|ni žicu staviti bez gradjevin- 
ske dozvole. Organizovan je mnnopol u davanju dozvola. Sad je situa- 
cija teža i gora ođ đosadašnje. Trebalo bi prikupiti mišljenje struč- 
njaka i stručnih preduzeća i mjesnih Z3jednica.

Ođbornik Zeb<; Vlado nije za skiđanje Odluke s dnevnog reda. 
Smatra da za selo nema bojaznosti jer imamo lo projekats za kuće, 
a kožtaju l.ooo din, što je simbolično. ^геђа napraviti jednom preo- 
kret na selu.

Odbornik Zenić Bobrivoje: иИа selu su većinom slabe moguć- 
nosti za grp[đnju kuće su đotrajale. Kamo sreće da dokumentacija kos- 
ta l.ooo dinara.

- Odbornik Buzađžić Rajko: "Otfluka je dobra, sve je u okvi- 
ru zakona* Vremenom će i ona zasteriti.

Oabornik Markić Anto predlaže da se stave primjeđbe i da 
se glasa. Ja seljaka nagovaram da ide na put rađi svjetla. Protiv 
sam uvjeta za kuće uz put III reda. Nisara za to da jeđno pređuzeće 
projektuje i da ucjenjuje. Dozvolimo ovlastenim licima da projektu- 
ju nek rade jeftinije biće konkurenciјз.

Odbornik Djubo Refik davodi da je u čl. 14. i 15* ođređjen 
rok od Зо dana i da ne bi trebalo nabrajati dokumenta, jer ista kan- 
celarijs daje gradjevinsku dozvolu. 3 đokuiaenta po Зо dana je 9o da- 
na. Sluzbc bi trebala sve da uradi za Зо dana.

Odbornik Vranješ Teodor za cl. 14. traženje gr đjevinske 
dozvole, potrebno je objašnjenje.

Odbornik Anušić Joso: "Nepotrebne su diskusije jer putd- 
ri već obfs'vještava ju Upr vu za puteve, o gradnji kuća poređ puta.
To traži zakon. Ja s m za odluku. Mi smo zemlja turizma. oyi idu na 
put, a prave prozore 4o х 4o. Fo neć^ da- gradi кзко treba nek ide
dalje od puta.

- 7 - .



Ođbornik ooksan Slavko: ”Sve je komplikovano. Gradjanin 
ceka 6 mjeseci đok počne graditi. Trebalo bi da stranka .podnese mol- 
bu, pravo vlasništva i projekat, a ostalo đa kompletirajn slušbe. 
Ngplatila bi se zbirna taksa. Uprostimo stvar, i ne malteetirajmo 
gradjane.

Or?bornik Višekruna Vaso: HU članu 26. traži se puno đo- 
kumenata. Za fasađu treba gradjevinska dozvola, to ne stimuliče gra- 
djane, jer gube vrijeme i novac. Čl. 36. st g 2. uvijek mora biti 
nađzorni organ, ne bi trebalo da je tako kad ima tehnički prijem 
zgr • de.

Odbornik Cerič Osman: MKada se buđe vršila rekonstrukci- 
ja puteva, rušiče se mnoge kuče. Svako ne bi trebalo da projektuje.
Ko projektuje nek se registruje i plača porez, inače če biti nele- 
galne konkurencija. Inspekcije treba da rade na primjeni odluke.

Odbornik Tatič Stsnko: HPođržavam prijedlog TTarkiča гз 
prigradska naselja.

Odbornik Lolič Vlađimir: HTreba voditi računa o ekonoms- 
koj moči gradjana. Za ove sa sela trebaju olakčice.

Republički poslanik Popovič Kilorađ: иВо1 је da donesemo 
Odluku ne o da je ne đonesemo. Posmatramo uzroke i posljeđice koji 
mogu nastati ako ne regulišemo ovu materiju. Za sve grsđnje treba 
da se unaprijed podnesu zahtj^vi.

Odbornik Stankovič Uučan: ”Mi smo Odluku skinuii rani- 
je, ovs je bolja. Skinuto je đa prođje kroz Sgvjete mjesnih zajedni- 
ca. Pređlozio je u čl. 51 dodatne tačke 15 - 19 da se bolje formu- 
lišu kaznene ođređbe.

Republički poslanik Mešinovič T3sim: MKi treb-mo ođlukom 
ovakve vr t' da spreČimo nered. Nismo konsultovsni po ovome. Ni^smo 
đali članove u komisiju. 'ože li se čl. 26. pojasniti? Investiciono 
ođržsvsn.j ~ stvsra nam trškočem Mi nernamo oargana koji da je mišljenje
0 fasađi. Zgvpd za urbanizam se poistovječuje sa upravom, stalno se 
provlači. G-araže se ne mogu praviti bez đozvole Stambenog preduzeča. 
Nisam se so svim upoznao s ovom materijom.

Predsjednik Bgbič Živko konstatuje da su ugl vnom sve di- 
skusije svode na pojednostavljenje procedure pribavljanja dokumenata.
1 ubrzanja rsđa, traže se olakšice za kuče pored puteva III reda, i
proširenj' 1a. nenih odredaba. Ako skiđamo da^vidimo zssto?

V A i S b r r i c  Z D R A V k - o
Sef Cđsjeka Z3 komunalno stambene poslove: MCVa Criluka se 

odnosi ssmo na gradjane i gradjansko pravna lica, a ne na pređuzeča 
i r-idne organizacije. U pojasu oko puteva nije zabranjeno građiti, 
več še traži odobrenje za gradnju. Kođ puteva III reda sman'jeno je na 
loo m. Mi erao imali u vidu uproščenje i ubrzanje postupka. Sanitsrna 
saglasnošt nije evidencijs po ZUP-u i mora se iziči na teren.

- 8 -



Mi imamo zelju ds uprostimo sve. U BanjalUci ima 4 đo 5 
ovlaštenih organizacija i sve mogu projektogati.

U 61. 6. pređviđja se rađ na osnovu skice to je pojednos- 
tavljenje. Hitnost je prioritetna stvar. ^dobrenje za ~r 'nju je 
i danas hitno, medjutim, čeka se u gruntovnici i sanitarna saglas- 
nost. Svê to usporava rađ. Faznene odredh° se mogu proširiti, sve 
da ide ns red i đisciplinu. Brugtveni interes trazi pooštrenje 
kontrole i nađzorni organ. Fu ćp se grade, a nema eviđencije. Mora 
se tražiti red i sigurn.ost pa ovo nije poskupljen je. Cva odluka 
nema veze sa Urbanističkim planom. Čl. 26. je pooštrenje: fasade se 
uništava ju lestrucnim r i lo i (n vil, м  su ^kr < iani - • irnti; г i ~ 
ži se samo zahtjev.

Predsjednik Babić Živko: ”Mislim da su date zađovoljavaju~ 
ća obrazloženja, pa bi se mogle izmjene i dopune naprsviti na sjed- 
nici. Odluka đonosi pojednostavljenje i ubrzanje postupka.

Cđobrnik Plavčić Filorad: ,fNisam znao- da se O^luka ne odno- 
si na društveni sektor. Čl. 6. za šupe, svinjce nije to što se tra- 
ži nije skica već projekat. Čl. 16 skica je vezana u proceđuri pro- 
jekta. ČI. 4 5. je posebno komplikovsn i pređlaže da se Jiijenja.

Ш rdktor Urbanističšog zavođs ,Rađov3nović Brogo: ”Mora 
postojati dokumenat o kv ilitetu objekta. Skice su mnogo' jeftinije 
od projokt... Ograđe pucaju zbog loje izvedbe. Na fasadi mora biti 
svjetla plsstika i tamna pođloga.

Cdbomik Rojc Vera istice da pit nje fasađe nije prepi — 
zirano. C • divnih baroknih gradjevina su naprovljeni sanduci« ĵ ri- 
jednost je barokni dio zgrada. Napraviljeno je ruglo ođ vile 
nestina”.

Cđbornik Mj.torv Vojin: ”Cdluka se 
šta je sr primjeđbama. Odluka pphtjeva red 
urbanizam se ne favorizir. . To su mu duzno 
srecifišno ♦ ?1 f0 u k prisiji - r- 'st;:vni.

može usvojiti, vijedti 
i bezbjeđnost. Zavod za 
ti i nema ništ-, Što nije 
Stombenog pređuzeea.

Predsjeđnik Babić Živko: "Može li 
žavanje da зе određe kuće, ulice koje moraju 
druge tog : oslobodimo. Pojedinci bi mogli da 
stvari, roclmo tehničar da nesto nacrta.

za fasade, tekuće odr- 
irnc ti odobr en j e з dз 
obavljaju stručne

za skidanje 
Može to i

Cdbornik Fail Ivica: н .̂е povlačim prijedlo. 
s dnevnog ređa. Nije baš st lo’ da s8(̂ done,semo ođluk.u 
za 15 dona da konsultujemo mjesne zajednice. Niko ne zna koliko ce 
šta košt-ti. Idemo na zborove bir ба, pružimo mogućnost đa se iz- 
jasne gr djani.
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Mcč.elnik Sekret- rij ta za upravno pravne poslove litric 

Alija • Prije četiri mjeseca 360 .'primjeraka odluke je dost vlje- 
no mjesnim zajeđnicamcj,, rađnim c izecijama sa rokom za odgovor 
1 mjesec• lobili smo samo 2,3 ođgovora. Ponpvna iovna diskusija 
neće ništa pružiti.

Zatim se glasalo da li će se Čdluka skinuti s dnevnog 
reda. Оуај prijedlog je’cdb čen većinom glasova i lo za.

/ЈсOdbornik Popović ^ilorađ: MPredlažem đa razjasni* i de- 
finišej? termin tekućeg о~:т? ' van ja .

^ređsjednik Eabić Živko. Pređlažem grupu odl̂ ornika đa 
nadju nove formulacije po prijedlosima koji su dati tokom diskusi- 
je. Predložio je Plavćić Milorada, Višekrung Vasu, Gerić Osmana,
St nković Đuška} Radovanović Drcgu, Valentić Zdravka i Titrić Ali- 
ju. 0V3.j pri'jedlog je jednoglasno usvojen. tJakon ra* ГЈзре ssći- 
njnvrl ie nove formulodijз Afiiah dijelova odluke .

Plavćić I'ilor V je ispred gore imenovane grupe proćitao 
nadopune i nove formulacije.

Sa novopredloženim đopunama Odluka je jednogl sno prih-
vać ena.

Ađ. 3»

Prijeđlog Odluke o dijelu sredstava koji se izđvajaju 
iz fonđa zajeđnićke potrošnje za pokrivanje razlike u stsnarini 
u 1968. godini. Izvjestilac je Valentić Zdravko, šef otsjeka za 
komunalno stambe-ne poslove. Svake godine S° donosi ovu Odluku po 
kojoj radne organizacije, državni organi i druga đruštveno pravna 
lica izdsrsjaju sređstva za stsmbenu izgradnju. Stambeno pređuzeće 
ima dosta neutrošenih sredstava, pa ove gođine se neće izdvajati 
sredstvs za pokrivanje razlika u stanarini.

Odbornik Filipović Safet: ‘Tostoji fonđ od Зоо miliona, 
a utrošiće se 26o, ostaje 4o miliona. Sta će biti s tih 4o miliona?

Žef Otsjeka za koraunalno stambene poslove Valentić Zdrav- 
ko: f,Sva sredstva ostaju u istu svrhu i prenose se đalje. Odluka 
je jednoglasno usvojena.

Ađ ♦ 4.
Prijedlog rješenja o stavljanju van ugotrebe grobalja 

na podrućju grada Banja luka. Izvjestilac де Curcija Ranko, pred-
sjeđnik.Sgvjeta za komunalne poslove.

Piskusija u prilogu zapisnika u sjeđnič.com materijalu.
Rješenje je jeđnoglasno usvojeno.
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Ad. 5»
a) Informacija о stanju bezbjednosti saobraćaja.
b) Prijeđlog °<3luke o saobraćaju. Izvjestilac: S^bljić 

Dobrivoje, odbornik, i pretsjednik Sevjeta.za komunalne poslove 
ćurćija Hanko: ‘'Diskusija u prilogu zapisnika (u sjeđnićkom mate- 
rijalu).

Ođbornik ^vanić Jovo: "Imam primjedbu na ćl. 17* Zabranje 
no je Z8ustavljanje sa obe strane ulica, ukljućuje li to i trotoar?

Odbornik ?olaJa Jefto pita kuda mogu đa se kreću zaprege?
Cdbornik ITorica Djuro: "Štite se biciklieti, izbacili 

smo đrug? ̂ nije trebalo ostavi.ti ni bicikliste.
Ođbornik Lićina Hadmila navođi đa je ulica Ivice Davida 

najugroganija. Pita kako će se to urediti?
Odbornik Muhurdsrević Ekrem pita kako će se predavnice i 

sklađišta snsbdjevati u vrijeme koje je zabranjeno?
Odbornik Flavćić ! ilorad pita može li se brzina kretanja 

kroz grad sa 5o đići na бо km/h. Pr°ćlaže da se ispita pravo prven- 
stva.

Referent za bezbjednost saobraćaja 3UP-a Makić Vojo - 
zaustavljanje je stgpanje do 15 minuta. Odustalo se od zamisli da 
biciklisti ne iđu Titovom ulicom, jer je bio jak pritisak, i cto 
nema pogodne patalelne ulice. Više ima biciklista nego motornih 
vozila. Ulica ^vice U3viđa Je medju najopterećenijim u Jugoslaviji, 
gdje se odvija mješoviti sapbraćaj, a nema trotoara. Zadad nema 
rješenja da se neko ukloni. Predlagala se zabrana za zaprezna vozi- 
la. Zabr^njeno je zaustavljanje. Povećaće se kontrola. Tricikli 
na nožni pogon idu sporo 5 - 6  km/h, motorni su brži.■Snabdjevanje 
je predvidjeno od 21-6 i od lo-13 h. Bili bi sretni đa inožemo ići 
na brzinu ođ 6o km/h radi zelenog vala. Prednost ns raskrsnica-ma 
je rješena po zakonu. Z3 zaprege piše kuđa sê  mogu kret ti. r omu- 
nalci i SUP imaju ovlaštenje da ođrede mjesta za vezanje konja.

Odbornik Filipović Safet: "Voćar" je pismeno stavio prim- 
jedbe i sve su ređom odbaćene• ^dluka daje primat luksuznim auti- 
ma, ja đajem -pređnost kamionima. Snabđjevsnje prodavnica naveće od 
2 1 - 6  je apšurd. Fo može noću snabdjevatl, to 'Je noćni rad. Pred- 
laže ds za skladište i prodavaohice snabđjevanje bude neogranićeno.

Predsjednik B3bić Živko: ,,TJjutro je otežana situacija.Ba 
li se može ogranićenje smanjtiti to је drugo pitanje.

Nas je .6o 
korastiti

Pređsjeđnik £>avjeta za 
r.̂ đilo na ovome. Tricikli 
poprećne ulice. Svjeđoci

komunalne poslove Ćurćija Hanko. 
mogu ići đrugim ulic^ma. Trtfba 
ste svakođnevnih gužvi pred prod



12
•e.v’ nicama i lokalima »Stjepan Sekulić«, "Kozara" (zauzet trotosr) itđ'. 

Hljeb, mlijeko, ogrijev može se uvijek doturati.
Ođfcornik Pail Ivica istice đa Oijeđna odluka nije bila ova- 

ko oBrađjena. Оуа je ofcuhvatila sve i svakome je dala sadovoljstvo. 
Trgovina nek planira kad trefca snafcdjevati. Predlase da r .đjani 
ne idu po kolovozu. 5o km/h je velika brzina.

Ođbornik ViSekruna Vaso. Odluka je dobra. Primjecuje đa je 
malo vozBca kažnjeno, tek svaki peti, a 4 nije. Higoroznije trefca 
kažnjavati, kontrolisati alkohol u krvi. Руерогибије ostrije kaz— 
njavanje i kontrolu alkohola.

Odfcornik Pučic nomo tra*i da se zabrana za kamione do 3,5 
tone i zsprege protegne i na ulicu Miše Stupara.

Odbornik Midžić Ziatko. Clan f. govori o kamionima od 3,5. 
tone, mi nemamp takvih kamiona TAM je 4,5 t i 5 t. Ha li se to odnot 
na teret ili na aiuto? Za kamione od lo,15 t. ko placa penale zfcog 
neistovaranja u određjeno vrijeme# Treba dozvoliti kamionima vanjs- 
kih registracija da istoveraju i stignu na određjeno mjesto.

Ođbornik Filipovic Safet ističe da su skladišta rasuta.
Svi kamioni su 5 t, što sve stvara poteškoće.

Predsjednik Bofcić Živko - Fonkretno koliko ,,Voćar,t ima 
prodavnica u zafcranjenoj zoni?

Odfcornik Filipović Safet - Не može odgovoriti na pitanje.-
Odfcornik ГТићитdarević Hkrem. Navodi da su najveći profcle- 

mi sklaoišta. ИИг0 j inapr ome t i *1MetalH iz svojih skla diš te snabđjevs 
ju cijelu Bos. Krejinu. Могаи se za 3 sata istovariti 5 vsgona po 
15 t. to je nemoguće? Famion kafe se istovara i 5 sati..

Odbornik Plavcić Mflorad. Pradlaže da se rast vi snrfcđje- 
vanje od istovsra.

Predsjednik Živko Babić traži ба se vidi za megacine može 
li se naći rješenje.

Peferent za fcezfcjednost saobrnćaja SUF-a Mgp^rić Vojo: 
’Tređvidjene ulice nisu mogle izdržati pritisak tereta, n$ш. ulica 
Braće Lastrića je upropašteng. Ukoliko 3° da da se ulice opterete, 
onđa se mogu skinuti neke zafcrpne.

Odfcornik Plavćić МЦогзб, navodi da je drug Vojo uzeo foš 
primjer lastrićeve ulice. ^rvi put su pare baćene azaua, u-- o«
stavljen asf?lt fcez podloge. Cpgtina živi od trgovine. Ođ poreza 
na promet pravimo ulice. U Zagrefcačkoj ulici nema šta propasti! ЛГ“ 
govini trefc? dozvoliti odvoz i dovoz rofce, a veleprođaji napraviti 
prilaz. "Taćemo đozvoliti da se pr ko glava potrošaća unosi rofca.
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pLPiferent za beztJeđnost seobraćaja 31ЈГ-а Makfcrić Vojo na- 

vođi da za 'ZagrebaČku ulicu nema zabrane. G-ajeva ulica je najveći 
problem. Prolaz je uzak. Erivina nema potreban r:đius, trotoar je 
urpo|asć'n. Niko ne poštuje nosivost. /*

Potpreбзjednik Djuran Vlađo - Ođluka je vrlo dobra • Pređ— 
laže ба se za kolonijalce dopuni nešto. Malo se i pretjereva. N°ma 
plaćanja penala kad prevoznik čeka. Pristaje đa se nađje kompromis 
za kolonijalce.

Pređsjednik Ssvjeta za k.omunalne poslove Ćurćija Rcnko - 
slaže se da se biiše Gajeva i Ive MaŽara, ali da SO primi odgovor- 
nost.

Potpredsjednik Vukić Aate: "Mi ne možemo izglasati Odlu- 
ku bez neke njene određbe. Povećajmo ovo vrijeme za dva sate, od 
8 do 1 3 . 0vo nije za sva vremena.

Odbornik J0čko Gazić: ,,хrodavnice su male ne mogu esk- 
ladištiti ni looo kg. brašna. Svakodnevno se mora donositi, a po 
noći je nezgodno. Predlažem đa se đozvoli vozilima sa brašnom«

Odbornik Markić Anto: MTreba uvrstiti u Odluku vezanje 
konja - to se već 15 godina traži.

Potpređsjeđnik Vukić Ante: f,Za vezanje konja ostavlje- 
na je mogućnpst stručnim službama đa odredi'mjesto.

Ođbornik Petković Bojan pređlaže vrijeme 06 - 13
snabđjevapje trgovine i od 16 - 19 za prodavnice.

Glasalo se za prijeđlog đa snabđjevanje bude od 8 - 13 
i ođ 16 - 19. Ovcj prijedlog је ođbačen većinom glasova i svega 13 
glasova za..

Većinom glasova usvojen je prijeđlog da vrijeme snab- 
djevanja bude od 8 - 13 i od 21 - 6 uključujući Gajevu 1 Ive Mažara,

Odluka 0 saobr :6зји je usvojena većinom glasova i 3
protiv.

TnPormacija 0 stanju bezbjednosti saobraćaja je usvo- 
jena jednoglasno.

Ad. 6.

Prijedlog Oaluke 0 privrernenom finansiranju u periodu 
1.1. - 3 1 -3 - 1968. godine.

Izvjestiia-c je odbornik Djubo Refik.
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Odbornik Fail Ivica: MKomisija za fizižku kulturu će vid- 

jet hoće li se finansirati i kako 6e se finansirati иВогјсп , a ovs- 
ko se otvarsju vrata za 1968. godinu. Fredlaže da se cl. 8 . izbaci iđpdluke.

^ređsjeđnik Babić Živko - Postoji zakonski automatizam sva- 
ko ima pravo na 1/4 za dogX3bdine da mu se uđovolji po zahtjevu. U 
slučaju nBorsaH djeli se 24 sa 4, a ne 32:4-

Odbornik Seksan Slavko - Bokli smo ranije da lo miliona ni- 
Је redovno, već vanređno.

Uaćelnik Sekretarijata za finansije Eškić Igmet - Ovo je 
akontacija a poslije ćemo 1onačno odlučiti. S9đ 0 ovome ne treba dis- 
kutovsti.

Odluka je usvojena ve.ćinom glasovs i 1 protiv.

Prijeđlog zaključka 0 davsnju saglasnosti na privremene 
finansijske planove fonda opštine Banja Luka.

Izvjestilac odbornik Djubo Rofik.
0V8j zaključsk je usvojen jednoglasno.

Ad. 8 .

Prijeđlog rješenja 0 korištenju sredstava rezervnog fonda 
opštine B.nja Luka. Izvjestilac je odbornik Bjubo Befik. Bješenje 
je usvoj no jeđnoglasno.

Afl. 9 *

Prijeđlog rješenja o zađuženju.Opstine Bnnja Tuka.
Izvjestilac je odbornik Djubo Befik.
Rješenje je usvojeno jeđnoglasno.

Ad.* 10 •

prijedlog rješenja 0 imenovanju predstavnika Skupštine op- 
štine Banja Iuka u organe upravljanja odredjenih radnih organizacija.

Izvjestilac je Džinkić Milutin, šef Otsjeka za kađrovske
poslove.

Pređsjednik Babić Živko: ffImenujemo službenike SO gto nije 
po; rešno ali možđa bi bilo korisno da imenujemo 1 odbornike ilijnekog 
drugog.

Rješenje je jednoglasno usvojeno.
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/ ■ АД. 11.

Izvj/štaj delegacije Opgtine Banja Luka 0 posjeti ševed- 
skom građu Vesteros.

Izvještsj je podnio' pređsjednik Bsbi6 Sivko ( u prilogu 
zapisnika)•

Isvještaj je jednoglasno prihvaden.

A d ž . 1P.

Prijedlog rješenja o đopuni rješenja o imenovanju člano- 
va konkursnih komisija za raspisivanje i sprovodjenje konkursa za 
imenov?noe direktora odredjenih radnih organizaciјз. Izvjestilac 
je Džinkić ?rU utin, šef Otsjeka za kadrovske poslove.

Kjesenje je jeđnoglasno usvojeno.

Ad. 13*

Prijeđlog rješenja i zaključaka iz oblasti imovinsko- 
pravnih poslova.

Izvjestilac je Hasanbašić Njjaz, §ef Uprave za imovinsfeo 
pravne poslove.

a) Prijedlog zaključka o dodjeli građjevinskog zemljišta 
društvene svojine Stambenom pređuzeću u Ulici Franje Tluza, radi 
izgradnje stambene zgrade. Ovaj zaključak je usvojen jednoglasno.

b) Prijeđlog zaključka o dodjeli grsđjevinskog zemljiš- 
ta društvene svojine Stambenom pređuzeću u Ulici braće Pođgornika 
radi izgradnje hladnjače.

°dbornik Fail Ivica pita gdje, na kom mjestu treba da 
buđe hladnjača?

HasanbaŠić Nijaz, Šef Uprave za imovinsko-pravne poslo- 
ve - Kažem da nerna zapreke za rađjenje.

°dbornik Filipović Safet: иМепе 'je ovo frapiralo. To je 
važno pitanje za grad a niko ne zna ništa o tome. Pošto je ovo stvar 
od interos za grad, pređlažem da se skine s đnevnog ređa i da se 
đrugi put da obrazlo^.enje .

0Vaj zaključak je jednoglasno skinut s dnevnog reda.
c) Prijeđlog zaključka o đodjeli gradjevinskog zemljišta 

društvene svojine Stambe.nom preduzeću u Uiici Gundulića, rnđi iz- 
г-radnje stambene zgrade. Zaključak je usvojen jednoglssno.
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d) Nacrt zaključka o davanju na korišćenje gradjevinskog 
zemljište neizgradjenog u društvenoj svojini GP" Krajina" Бапјз Lu- 
ka u k.o. Взпја Luka. Zaključak je jeđnoglasno usvojen.

t) Nacrt zaključka o đozvoli prodaje poljoprivrednog zem- 
ljišta u društvenoj svojini u k.o. Madjir, Jajčevič Vlatku iz sela 
IViađjir.

Zgključak je usvojen jednoglasno.
g) Nacrt rješenja o izmjeni rješenja N00 Bsnj Luka, br. 

PK1212/1 od Зо.5*19бо. godine 0 đođjeli nacionalizovafiog građjevins- 
kog zemljišts Kobašlič rođj . Muhsinovič Safeti i Fobsšlič Sellma 
Rizaku iz Б:пја Luke. Hješenje je jeđnoglasno usvojenol

h) Nacrt zaključka 0 administrativnom prenosu zemljišta 
u društvenoj svojini sa ŠPP r,Banja Luka" na Stambenu zadrugu Banja 
Luka. Zaključak je jednoglasno usvojen.

i) Prijeđlog zaključka 0 davanju sagLasncsti za ukidanje 
pravosnaznog rješenja sresk.e komisije za poljoprivredni zemljišni 
fonđ Banja Luka br. I08/53 od 24.1.1954* godine. Zaključak je jeđ- 
noglasno usvojen.

ј) Prijedlog zaključka 0 đavanju seglasnosti za ukiđa- 
nje pravosnažnog rješenja Sreske komisije za poljoprivredni zemljiš- 
ni fond B. Luka br. 1о7/53 od 24* 1. 1954* godine. Zgključak je 
jeđnoglasno usvojen.

k) Pr-ijedlog zaključka 0 dozvoli prođaje stambene sgra- 
de u društvenoj svojini u Ulici Huđarskoj broj 57 Hallmič Banijalu.

cef Uprave za imovinsko-pravne poslove Hasnbašič Nijaz: 
"Zgrađs se prođaje’za 840.000 dinara.

Odbornik Čuljat TTiroslav - Pita može li to Halimič pla- 
titi? Pređlaže da SO plati kuču-

Odbornik Midžić Zlatko - Pits slaže li se Banijel s tom
cijenom?

Pređsjeđnik Babič Živko - Svi ga znamo to je dobar drug, 
učesnik NOB-e, slab, bolestan i naknadno bi možđa moglo da se isp- 
lati iz budžeta.

Cdbornik Ljubo Hefik, I kađ SO plača zgradu mora da isp- 
lati istu vrijeđnost.

Šef Uprave za imovinsko-pravne poslove Has-anbašić Nijaz - 
Ako je ci-J’ena manja ispod 25$ o'đ cijene, javni pravobranila c ne može 
đati sr 'lasnost na prodaju.

Ođbdrnik Filipović Safet Pita gdje idu ta sređstva, 
koja se plaćaju?
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Šef Uprave za imovinsko pravne poslove Hasanbežić Nijaz - 

Sređstv služe za iste svrhe i idu u fond. Može se izvrsiti uvid u 
stsnje fonđa.

ZgkljuSak o prodjji zgrađe jednoglasno je usvojsn.
Jednoglasno je usvojen zakljucak o isplati cigene u: iz- 

nosu od 840.000 đin. sa kuću u Ruđarskoj ulici br. 57 na teret 
budžeta SO-e.

Na kraju sjeđnice, predsjedavajući Babić Živko čestitao 
je svim odbornicima Novu 1968. godinu i zaželio da ubuđuć^ daju јое 
veći doprinos usp^ešnom rađU SO-e.

Posto je iscrpljen đnevni ređ, predsjedavajući je zaklju- 
ćio sjednicu u 15.00 sati.

ZAPISNIČAH, 
Alagić Ibr<? febić Živko



Z A P I S N I K

t&

sa trinaeste zajeđničke sjednice SkupStine opStine Banja Luka; pe- 
te sjednice OpStinskog vijeća i četvrte sjednice Vijeća radnih za- 
jeđnica održanih 2 5.1 2 .19 6 7. godine.

Sjednica je počela sa radom u 8,00 sati u Vijećnici Do- 
ma kulture.

Pretsjedava i rukovodi sjeđnicom predsjednik Skupštine 
opStine Babić Živko.

Zapisnik vodi radnik SkupStine opStine Alagić Ibro. 
Sjednici prisustvuje po vijećima:

nika •
Opštinsko vijeće: prisutno 41 odbornH otsutno 8 ođbor-

Nisu najavili izostanak: Kašljević Mirko, Pavićar Lazo, 
PiSteljić Dr. Dušan, Radman Рејо, Verem Ahmet, Vranješ Stojko, Vu- 
lić Vera i Salamić Ljubiša.

Vijeće rađnih zajednica: prisutno 35, odbornika, otsut- 
no 15 odbornika.

Nisu najavili otsustvo: Antić Mirko, Grbić Milan, Јајбе- 
vić Ivica, Jankijević Viktor, Janković Dr* Vojislav, Mandić Vuka- 
šin, Pirolić Meho, Puljić Drago, Ruždić Teofik, i Živković Jovan.

Najavili su otsustvo: Balić Azra, Ibrahimbegović Ćamil, 
Kovaćević Rade, Međojević Marko i Osmanćević Sabahudin.

Zajedničkoj sjednici prisustvuje 76 odbornika, otsutno 
23 odbornika.

Predsjedav8jući je konstatovao da postoji kvalifikacio- 
ni kvorum za rad, te se prešlo na rad.

Na prijeđlog predsjedavajućeg skinute su sa predloženog 
dnevnog reda taćka 2. Razmatranje Informacije o sadašnjem stanju i 
mogućnostima razvoja poljoprivredne proizvodnje na pođrućju opšti- 
ne Banja Luka i tačka 7. Prijedlog odluke o ukiđanju Opštinskog 
zdravstvenog investicionog fonda. Kao naknadni dnevni red pređlo- 
ženi su rjeSenja i zakljućci, iz imovinsko pravne oblasti. Ovako 
predloženi dnevni red jednoglasno je usvojen:

D N E V N I  R E D
1 . Razmatranje prijedloga rebalansa budžeta Opštine Ba- 

nja Luka za 1967* gođinu.
2. Prijedlog Odluke o izgrađnji objekata gradjana i gry- 

djansko pravnih lica.

\



3* Prijeđlog Ođluke o đijelu sredstava koji se izdvaja- 
ju iz Ponda zajedničke potrošnje za pokrivanje razlike u stanari- 
ni u 1968* godini#

Prijeđlog Rješenja o stavljanju van upotrebe groba- 
lja na pođručju grada Banja Luka#

5* a) Informacija o stanju bezbjednosti saobraćajaf
b) Prijeđlog Ođluke o saobraćaju.

\j6. Prijedlog Odluke o privremenom finansiranju p perio- 
du od 1.1. do 31*3»1968. godine.

7. Prijeđlog zaključka o davanju saglasnosti na privre- 
mene finansijske planove fondova opštine Banja Luka.

8. Prijedlog rješenja o korištenju sređstava rezervnog 
fonda opštine Banja Luka.

9. Prijedlog rješenja o zaduženju opštine Banja Luka.
10. Prijedlog rješenja o imenovanju predstavnika Skupšti- 

ne opštine Banja Luka u organe upravljanja ođredjenih radnih orga- 
nizecija.

11. Izvještaj delegacije opštine Banja Luka o posjeti 
šveđskom gradu Vesteros.

12. Prijeđlog rješenja o dopuni rješenja o imenovanju 
šlanova konkursnih komisija za raspisivanje i sprovodjenje konkur- 
sa za imenovanje direktora određjenih radnih organizacija.

13. Prijedlog rtfešenja i zaključaka iz oblasti imovinsko 
prevnih poslovas

a) Prijedlog rješenja o dodjeli nacionalizovanog gradje- 
vinskog neizgradjenog zemljišta Stambenom preduzšđu u Uiici Pranje 
Eluza, redi izgrađnje stambene zgrade;

b) Prijedlog zakljuška o dodjeli gradjevinskog zemljiš- 
ta društvene svojine Stambenom preduzedu u Uiici braće Podgornika 
radi izgradnje hladnjaše;

c) Predlog zakljuška o đodjeli gradjevinskog zemljišta 
društvene svojine Stambenom preduzeću u Uiici Gunđulića, radi izg- 
radnje stambene zgrade;

d) Nacrt rješenja 0 davanju na korištenje nepokretnfisti 
u društvenoj svojini bez naknade u KO Banja Luka Pabrici celuloze i 
viskoze Banja Luka;

e) Nacrt zakljuška 0 davanju na korištenje gradjevinskog 
neizgradjenog zemljišta u društvenoj svojini GP "Krajina" Banja Lu- 
ka u KO Banja Luka;
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f) Nacrt zaključka o dozvoli prodaje poljoprivrednog zemlji- 
šta u đruštvenoj svojini u KO Msdjir, JajSević VTatku iz »ela Ma— 
djir;

g) Nacrt rješenja o izmjeni rješenja N00 Banja 1цка, broji 
PK-1212/1 od 30.5.1960. godine 0 đodjeli nacionalizovanog gradje- 
vinskog zemljišta Kobašlić rodj. Muhsinović Safeti i Kobašlić (Se- 
lima) Rizaku iz Banja Luke;

h) Zakljufika 0 administrativnom prenosu zemljišta u društvenoj 
svojini sa SŽP Banja Luka na stambenu zadrugu Banja Luka;

i) Prijedlog zaključka 0 davanju saglasnosti za ukidanje pra- 
vosnažnog rješenja srefke komisije za poljoprivredni zemljišni fond 
Banja Luka, br. 1об/53 od 3f. 1. 1954. godine;

j) Prijedlog zaključka 0 davanju saglasnosti za ukidanje pra- 
vosnažnog rješenja sreske komisije za poljoprivredni zemljišni fond 
Banja Luka br. 1о7/53 od 24.1.1954. godine.

k) Prijedlog zaključka o dozvoli prodaje stambene zgrađe u dru 
štvenoj svojini u ulici Rudarska br. 57 Halimi<5 Danijalu.

Nije bilo primjedbi na zapisnik sa prošle sjednice.

Ad_;_l^

Razmatranje prijedloga rebalansa budžeta opštine Banja Luka 
za 1967. godinu - Prijedlog Odluke 0 izmjeni Ođluke o budžetu opš- 
tine Banja Luka za 1967. godinu - Prijeđlog Ođluke o korišdenju sred 
stava koja potišu iz ostvarenih prihoda u budžetu u 1967. godini i 
1968. godini.

Izvjestioci su našelnik Sekretarijata Skupštine Kuzmanović 
Rajko i našelnik Sekretarijata za finansije Eškić Ismet.

Načelnik Sgkretarijata Skupštine Kuzmanovi<5 Rajko upoznao 
je odbornike sa rezultatima zborova biraša. Služba je primila 61 
zapisnik sa zborova birača. Od 98 održano jd 61 zbor birača, a 22 
nisu uspjela dok za 16 nisu dobijeni pođatci blagovremeno. Mogu da 
primjetim da je đostax* zborova održano i postoji kvalifikovana ve- 
čina. Vrijedno je primjetiti da nema bitnih izmjens. Svega 8 zbo- 
rova blrača je tražilo izmjene i većinom se traže investicije za 
elektrifikaciju.(Gornja Vrbanja, Česma, Gornji Šargovacfl ili za vo- 
du - (Gornja Ivanjska, Karalići). "Borik" je tražio asfaltiranje 
ulica. 3 zbora su tražila da se od "Borca" skine jedan dio, odnosno 
da se vidi da li je opravdano "Borcu" dati novac.

Pređsjeđnik, Babić Živkos "Koordinaciono tijelo je razmot- 
rilo primjeđbe zborova birača i zaključilo da se da isti prijedlog 
rebalansa. Neke primjedbe su objektivno neizivodljive, tehnički se 
ne mogu izvesti. Оуо o "Borcu" mi smo prođiskutovali, dali smo tih 
6 miliona. Vidimo da nema mnogo primjedbi zborova. Neke se stvari
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i ne mogu izmijeniti. Sve ćemo to raspraviti u điskusiji o budže- 
tu. Jeđan broj zborova birača nije uspio. Viđjećemo zaštoi Bilo je 
i propueta* Za sve zborove nemamo pođataka.

Odbornik Ivanid J.ovo istiše da je zbor biraša Rosulje I 
imao primjedbu na stavku 53t ^ađio stanica, jer nema obrazlože- 
nja za 11 miliona.

Načelnik Sekretarijata za finansije E§ki<5 Ismet: иТо je 
»amo zahtjev na 11 miliona*

Odbornik Koprivica Bogko: иМ1х smo u Vrfeanji izvršili ra- 
dove na elektrifikacijif urađili smo na veresiju da imamo struju za 
Novu godinu. Treba nam još 1 milion dinara. Mjesna zajednica je đa- 
la milion,*a gradjani ostalo. Ako se može nači mogućnost da dobije- 
mo taj milion đinara i struju za Novu godinu.

Predsjednik Babid Živko: rtOvđje piše da Radio-stanici nije 
udovoljeno po zahtjevu. Za struju <5e re<5i strušne službe.

ITacelnik Sekretarijsta za upravno-pravne poslove Alija Lit- 
rić: nProgram za elektrifikaciju sela iz fonđa na oslobođjenu kamatu 
na poslovni fond treba da izrađi Električno preduzede. Jedan program 
je vraden# Novi treba da bude gotov u januaru.

Odbornik Koprivica Вобко: wMi imamo za elektrifikaciju dug 
ođ 1 milion.

Odbornik Višekruna Vaso: "Pametno ste vi iz Vrbanje to ura- 
dili. Zadužili зе da prisilite SO da vam tako riješi problem. Tako 
бето i mi u Boriku raditi u budu<5e.

Odbornik Plavčid Milorad, kaže da su i oni mogli re<5i: ”Iz- 
radili smo plan od 2o miliona, imamo 4 zadužićemo se. Ne velja da se 
elektrifikacija radi bez para.

Odbornik Šolaja Jefto: "Mi imamo đa elektrificiramo Pavlo- 
vac. Kod pređuzeća ima mnogo zahtjeva. Ne može se rađiti na teret SO.

Ođbornik Filipović Safet: MDrugovi iz Vrbanje nisu dobro 
prostupili* Ko ih je ovlastio da se troši i zađužuju? Treba pozdra- 
viti elan za elektrifikacijuf ali zamjeriti im zađuživanje*

Ođbornik Midžić Zlatko istiće da postavke treba da su jasne. 
Treba da osudjujemo sve ono što nije u skladu s našim postavkama.

Odbornik Markić Anto. Predlaže da se prekine điskusije o 
иВогсии i Vrbanji i da se glasa.



- 5 -
Ođbornik Bilić Ilija: nTreba da vidimo o беши se radi i 

пе slažera se da se jeđnim aršinom mjere stvari. 2 zaseoka Vrbanje 
i Česma uložili su po prefračunu 8 miliona, nastupilo je postup- 
ljenje fali milion. Izuzmimo ovaj slučaj. Izgradjeno je 23 km. nis- 
konaponske mreže, 3 transformatora sve bez SO. Nije to malo!

Odbornik Višekruna Vaso: MSyi su se zadužili unaprijed, i 
stavili nas pred svršen čin. "Borac" se zadužio unaprijed.

Pređsjednik Babić Živko: "Šta smo napravili svršenim činom? 
Stavljate sve pod sumnju, moralno i politički diskvalifikujete SO. 
Riječ je o računima koji stižu za bolničke troškove, javna rasvje- 
ta je potrošila više nego sacmo planirali. Nećemo valjda da nam uli- 
ce budu u mraku. Sve se ovđje može brisati/ MoŽe se i bolji rebalans 
napraviti ali nema ovđje ničeg nepoštenog.

Odbornik Cerić Osraan: "Protiv sam da se stvaraju obaveze. 
Jasno mi je da se rashodi i prihodi ne mogu planirati pa đolazi do 
rebalanaa. Naj-bitnije je da se prema obave«aifla jednako ođnosimo. 
PređloŽio bih da se taj milion daw.

Odbornik Zec Marko predlaže da se taj milion da. Nešto se 
mora rizikovati i uraditi na veresiju. I država se zadužuje.

Odbornik Petković Bojan: HObaveza je već stvorena od ranije. 
Predlaže da se dogodine likvidira od sređstava mjesnog samodoprinosa. 
Rješenje za wBorikw se čeka, i ne bi pudržao diskusiju o Boriku i 
ja sam stanovnik Borika. Tražimo koliko možemo.

Ođbornik Koprivica Boško: "U zapisniku sa zbora birača je 
prijeđlog odakle da se skine taj milion.

Predsjednik Babić Živko: ИАко se SO odluči đa đođjeli taj 
milion onda će službe naći rješenje.

Odbornik Plavčić Milorad: "Može li taj milion da se da kako 
iz mjesnog samođoprinosa?"

Odbornik Popović Milorađ: ИЈа sam za principe. Ovo ne spada 
u rebalans. Mi možemo tražiti da se Vrbanji da električno svjetlo 
za Novu godinu. Ovo je stavljanje pred svršen čin. Što se tiče "Bor±- 
кан to je naša obaveza. Ne bi trebalo tako diskutovati.

Predsjednik Babić Živko: "Potrebna su dva glasanja, prvo da 
li se SO u principu slaže za to i drugo da se zna gđje da se skine 
taj milion. •

Odbornik Anušić Joso, predla?,e da se od Mjesne zajednice 
posuđi 1 milion pa da im se da.

Prijedlog da se Vrbanji dodjeli milion dinara za elektri- 
fikaciju je odbačen većinom glasova. Za prijedlog je glasalo 31 od- 
bornik.



4

Predsjeđnik Babić Živko: "Viđjeli smo šta hode SO. Sve 
smo kanelisali po P0slovniku. Sređstva mjesinih zajednica se odno- 
se na rebalans budžeta. Ostali prijedlozi ne spadaju u rebalans.

Glasanje o rebalansu, odnosno o Odluci o izmjeni Odluke 
o budžetu opštine Banja Luka za 1967. godinu obavljeno je odvojeno 
po vijećima.

Opštinsko vijeće je jednoglasno usvojilo Odluku o izmje- 
ni Ođluke o budžetu opštine Banja Luka za 1967« godinu i Ođluku o 
korišđenju sređstava koja potišu iz ostvarenih prihoda u budžetu u 
1967. i 1968. godini

Vijeće radnih zajednica je jednoglasno usgojilo Odluku o 
izmjeni Ođluke o budžetu opštine Banja Luka za 1967. godinu i Ođluku 
o korišćenju sredstava koja potišu iz obtvarenih prihoda u budžetu u 
19«$. i 1968. godini.

Ad. - 2. ---

Odbornik Zrutja> Josip: "U šlanu 2. traži se dokumentacija 
za kuću pored puta II reda do 15o m udaljenosti. Znači onaj u Motika— 
ma, Ivanjskoj mora imati đokumentaciju što je pretjerano. Predlažem 
da se Ođluka ne usvoji jer unosi konfuziju. Dokalni list bi trebao 
da informiše javnost o ovome.

Načelnik Sekretarijata za upravno pravne poslove Litrić 
Alija: "Putevi o kojima govori drug Irutjak su putevi IV reda.

Odbornik Zenić Dobrivoje predlaže da se Odluka odbaci. U 
Stratinskoj čovjek mora tražiti dozvolu. Pretjerali smo. Trebalo bi 
mođificirati za putevelll reda, za nenaseljena mjesta.

šef otsjeka za komunalne poslove Valentić Zđravko: "Ove 
odredbe za puteve III reda i željezničke pruge su preuzete iz repu- 
bličkog Zakona za puteve.

Ođbornik Senić Ranko: "Predlažem da gradnja garaža bude 
planska. Recimo na Haništu stanari nisu bili upoznati sa gradnjom 
garaža. Čovjek otseli pa garažu izdaje, ili ne stanuje tu a ima ga- 
ražu.

Predsjednik Babić Živko: "U januaru SO će raspravljati 
o garažama i o zaštitnom pojasu oko Celuloze.

Odbornik Djubo Refik: "Imam primjedbe na čl. 31. koji go- 
vori o rušenju objekata.

Odbornik Muhurdarević Ekrem: "Imam primjeđbu na čl. 12. 
Zavod za urbanizam u roku od 15 dana daje ođobrenje za farbanje fasadi
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šef Otsjeka za stambeno komunalne poslove Valentić Zčlrav- 

ko istiČe da postoji hitan postupak za bojadisanje.
Ođbornik Fail Ivica: MImali smo odluku, pa opet izmjene 

i dopune. SluSam samo izmjene i dopune. Stalno novo. Sad uvodimo 
privrednu organizaciju koja pravi planove. Predlaže đa se skine s 
dnevnog reda.

Pređsjednik Babić Živko: MKritika na izmjene je u redu.
Ove predložene izmjene nisu znadajne jer ве mijenjaju suštinu. Jed- 
nom smo je skidali pa uputno je da prođiskutujemo da je ne skidamo. 
Grlasademo o skidanju s dnevnog reda.

Ođbornik Popović Mllorad: wTražim pretres o glssanju da 
znam posljeđice skidanja s dnevnog ređa.

Odbornik Plavšić Milorad: Izgleda mi da se dosadašnja рго- 
cedura još komplikovala• Komplikuje se sa dokumentacijom. Popravke 
krova, fasade treba uprostiti. Centralno grijanje nije vanjska ins- 
talacija. Elelfctrično preduzeče ne možejni žicu staviti bez gradjevin- 
ske dozvole. Organizovan je mnnopol u davanju đozvola. Sad je situa- 
cija teža i gora od dosadašnje. Trebalo bi prikupiti mišijenje struč- 
njaka i stručnih preduzeča i mjesnih zajeđnica.

Odbornik Zeba Vlado nije za skidanje Odluke s dnevnog reda. 
Smatra da za selo nema bojaznosti jer imamo lo projekata za kuće, 
a koštaju l.ooo dint što je simbolično. Тгеђа napraviti jednom preo- 
kret na selu.

Odbornik Zenič Dobrivoje: nNa selu su većinom slabe moguč- 
nosti za grgđnju kuće su dotrajale. Kamo sreče đa đokumentacijs koš- 
ta l.ooo đinara.

Ođbornik Buzadžić Rajko: H0đluk8 je dobra, sve je u okvi- 
ru zakona. Vremenom će i ona zastariti.

Ođbornik Markić Anto predlaže da se stave primjedbe i da 
se glasa. Ja seljaka nagovaram da ide na put radi svjetla. Protiv 
sam uvjeiia za kuće uz put III ređa. Nisam za to da jedno preduzeće 
projektuje i da ucjenjuje. Dozvolimo ovlaštenim licima đa projektu- 
ju nek rade jeftinije biće konkurencija.

Odbornik Djubo Refik davodi đa je u čl. 14« i 15* ođređjen 
rok od Зо dana i da ne bi trebalo nabrajati dokumenta, jer ista kan- 
celarija daje gradjevinsku dozvolu. 3 đokuaenta po Зо dana je 9o da- 
na. Služba bi trebala sve da uradi za Зо đana.

Ođbornik Vrenješ Teođor za čl. 14. traženje gradjevinske 
dozvolef potrebno je objašnjenje.

Ođbornik Anušić Joso: HNepotrebne su diskusije jer putđ- 
ri već ob$afještavaju Upr vu za puteve, o gradnji kuća poređ puta.
To traŽi zakon. Ja s m za ođluku. Mi smo zemlja turizma. Svi idu na 
put, a prave prozore 4o х 4o. Ko neće da gradi kako treba nek ide 
dalje od puta.
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Ođbornik Seksan Slavko: MSve je komplikovano. Gradjanin 

бека 6 mjeseci đok робпе graditi. Trebalo bi đa stranka podnese mol- 
bu| pravo vlasništva i projekat, a ostalo da kompletiraju službe. 
Ngplatila bi se zbirne taksa. Uprostimo stvar, i ne malteetirajmo 
gradjane.

Oabornik Višekruna Veso: WU Slanu 26. traži se puno do- 
kumenata. Za fasadu treba građjevinska dozvola, to ne stimuliše gra- 
djane, jer gube vrijeme i novac. Čl. 36. styg 2. uvijek mora biti 
nađzorni organ, ne bi trebalo da je tako kađ ima tehnički prijem 
zgr?:de.

Odbornik Cerić Osman: "Kađa se bude vršila rekonstrukci- 
ja puteva, rušide se mnoge ku<5e. Svako ne bi trebalo da projektujt.
Ko projektuje nek se registruje i plađa porez, inače <5e biti nele- 
galne konkurencija. Inspekcije treba da rade na pringeni odluke.

Ođbornik Tatić Stanko: "Podržavam prijedlog Warkića za 
prigradska naselja.

Ođbornik Lolić Vladimir: MTreba voditi габипа o ekonoms- 
koj moći gradjana. Za ove sa sela trebaju olakšice.

Republiški poslanik Popović Milorad: MBolje da đonesemo 
Odluku nego da je ne đonesemo. Posmatramo uzroke i posljeđice koji 
mogu nastati ako ne regulišemo ovu materiju. Zs sve gradnje treba 
da se unaprijed pođnesu zahtj^vi.

Ođbornik Stanković Dušan: MMi smo Odluku skinuli rani- 
je, ova je bolja. Skinuto je da prodje kroz Sgvjete mjesnih zajeđni- 
ca. Pređložio je u б1. 51 đodatne ta8ke 15 - 19 da se bolje formu- 
lišu kaznene odredbe.

Republički poslanik Mešinović Tasim: MMi trebamo odlukom 
ovakve vrste da sprećimo nered. Nismo konsultovani po ovome. Mi.̂ smo 
dali ćlanove u komisiju. Može li se б1. 26. pojasniti? Investiciono 
održavanje stvara nam teškoćem Mi nemamo oggana koji daje mišljenje
0 fasadi. Zavođ za urbanizam se poistovjećuje sa upravom, stalno se 
provls6±. Garaže se ne mogu praviti bez dozvole Stambenog preduzeća. 
Nisam se sa svim upoznao s ovom materijom.

Predsjednik Babić Živko konstatuje da su uglavnom sve di- 
skusije svođe na pojednostavljenje proceđure pribavljanja dokumenata
1 ubrzanja r3da, traže se olakšice za kuće pored puteva III reda, i 
proširenje kaznenih odredaba. Жко skiđamo da vidimo zašto?

VALtHTKSef Odsjeka za komunalno stambene poslove: MOva Ođluka se 
odnosi samo na gradjane i gradjansko pravna lica, a ne na preduzeća 
i radne orgsnizacije. U pojasu oko puteva nije zabranjeno graditi, 
već se traži odobrenje za gradnju. Kođ puteva III reda smanjeno je na 
loo m. Mi smo imali u viđu uprošćenje i ubrzanje postupka. Sanitarna 
saglasnost nije evidencija po ZUP-u i mora se izići na teren.
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Ш  imsmo želju đa uprostimo sve. U Bsnjaluci ima 4 do 5 

ovlaštenih organizacija i sve mogu projektogati.
U 51. 6. pređviđja se rađ na osnovu skice to je pojednos- 

tavljenje. Hitnost je prioritetna stvsr. ^đobr^nje za gradnju je 
i đanas hitno, medjutim, бека se u gruntovnici i sanitarna saglas- 
nost. Svê to usporava rad. Kaznene ođredbe se mogu proširiti, sve 
da ide na red i đisciplinu. Društveni interes traži poožtrenje 
kontrole i nađzorni organ. Euće se grade, a nema evidencije. Mora 
se tražiti red i sigurnost pa ovo nije poskupljenje. Ova ođluka 
nema veze sa Urbanisti5kim planom. Čl. 26. je pooštrenje: fasađe se 
uništavaju nestručnim radom (na vilama su skresani ornamenti) tra - 
ži se samo zahtjev.

Predsjednik Bsbić Živko: MMislim da su date zađovoljavaju- 
ća obrazloženja, pa bi se mogle izmjene i dopune napraviti na sjed- 
nici. Odluka đonosi pojednostavljenje i ubrzanje postupka.

Odobrnik Plavčić Milorad: "Nisam znao da se Odluka ne odno- 
si na društveni sektor. Čl. 6. za šupe, svinjce nije to što se tra- 
ži nije skica već projekat. Čl. 16 skica je vezana u proceduri pro- 
jekta. Čl. 45* je posebno komplikcvan i predlaže da se gdjenja.

Dir^ktor Urbanisticcog zavoda Radovanović Drago: wMora 
postojati dokumenat o kvalitetu objekta. Skice su mnogo jeftinije 
od pro^ekta. ^grade puca^u zbog lo|e izvedbe. Na fssađi mora biti 
svjetls plastika i tamna pođloga.

Odbornik Rojc Vera istiće da pit^nje fasade nije preci- 
zirano. Ođ divnih baroknih gradjevina su napravljeni sanduciž. Vri- 
jeđnost je barokni dio zgrada. Napraviljeno je ruglo od vile MEr- 
nestina”.

Ođbornik Mitorv Vojin: "Ođluks se može usvojiti, vijedti 
šta je sa primjedbama. Odluka zahtjeva red i bezbjednost. Zavođ za 
urbanizam se ne favorizira. To su mu dužnosti i nema ništa Što nije 
specifično. Bijo je u komisiji pretstavnik Stambenog preduzeća.

Fredsjednik Babić Živko: wMože li za fasađe, tekuće odr- 
žavanje da se odrede kuće, ulice koje moraju imati odobrenje a da 
druge toga oslobodimo. Pojedinci Ђш mogli da obavljaju stručne 
stvari, recimo tehnićar da nešto necrta.

Odbornik Pail Ivica: ,#Ne povlačim prijedlog za skidan je 
s dnevnog reda. Nije baš stelo da sađ đonesemo odluku. Može to i 
za 15 đana da konsultujemo mjesne zajednice. Niko ne zaa koliko će 
šta koštati. Iđemo na zborove bir.ća, pružimo mogućnost da se iz- 
jasne grsdjani.



Načelnik Sekretsrijata za upravno pravne poslove Litrić 
Alija* Prije četiri mjeseca 360 primjeraka ođluke je dostavlje- 
no mjesnim zajeđnicamgu, radnim organizacijama sa rokom za odgovor 
1 mjesec* Dobili smo samo 2,3 ođgovora* Ponovna javna diskusija 
пебе ništa pružiti«

Zatim se glasalo da li <5e se bđluka skinuti s dnevnog 
reda. Ovaj prijedlog je odbešen večinom glasova i lo za.

Odbornik Popovič Milorad: "Predlažem đa^razjasni* i de- 
finiše* termin tekućeg održavanja.

^redsjednik Babić Živko. Predlažem grupu odbornika da 
nadju nove formulacije po prijedlozima koji su dati tokora điskusi- 
je. Pređložio je Plavčič Milorađa, Višekrunp Vqsu, Cerid Osmans, 
Stsnkovid 3)uška| Rađovanović Bragu, Valentić Zdravka i Litrić Ali- 
ju. Oysj prijedlog je jednoglasno usvojen. Лакоп rada grupe saći- 
njeno je nova forraulađija VfcC^kih dijelova ođluke.

Plavćić Milorađ je ispred gore imenovane grupe proćitao 
nadopune i nove formulacije•

Sa novopredloženim dopunama Odluka je jednoglasno prih-
vaćena.

Ad. 3»

Prijeđlog Odluke o đijelu sredstave koji se izdvajaju 
iz fonda zajednićke potrošnje za pokrivanje razlike u stanarini 
u 1968. gođini. Izvjestilac je Valentić Zdravko, šef otsjeka za 
komunalno stambene poslove. Svake godine S° donosi ovu Ođluku po 
kojoj radne organizacije, državni organi i druga društveno pravna 
lica izd»a;iaju sredstva za stsmbenu izgradnju. Stambeno preduzeće 
ima dosta neutrošenih sredstava, pa ove godine se neće izdvajati 
sredstva za pokrivanje razlika u stanarini.

Ođbornik Pilipović S8fet: "Postoji fond od Зоо miliona, 
a utrošiće se 26o, ostaje 4o miliona. Šta će biti s tih 4o miliona?

Žef Otsjeka za komunalno stambene poslove Valentić Zđrav- 
ko: "Sva sredstva ostaju u istu svrhu i prenose se dalje. Ođluka 
je jednoglasno usvojena.

л

Ad« 4«
Prijedlog rješenja o stavljanju van upotrebe grobalja 

na podrušju grade Banj. Luka. Izvjestilac je Curcija Ranko, pređ-
sjednik Savjeta za komunalne poslove.

Liskusija u prilogu zapisnika u sjedničkom materijalu.
Rješenje je jednoglasno usvojeno.
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Ad. 5.

a) Informacija o stanju bezbjednosti saobradaja.
b) Prijedlog ^đluke o saobradaju. Izvjestilac: Sgbljić 

Dobrivoje, odbornik, i pretsjednik Savjeta za komunalne poslove 
Ćurćija Kanko: HDiskusija u prilogu zapisnika (u sjednićkom mate- 
rijalu).

Odbornik ^vanić Jovo: "Imam primjedbu na б1. 17* Zabranje 
no je zaustavljanje sa obe strane ulica, ukljucuje li to i trotoar?

Odbornik Šolaja Jefto pita kuda mogu da se kreću zaprege?
Odbornik Korica Djuro: HŠtite se biciklieti, izbacili 

srao druge nije trebalo ostaviti ni bicikliste.
Ođbornik Ličina Bgdmila navodi da je ulica tvice Daviđa 

najugroženija. Pita kako će se to urediti?
Ođbornik Muhurdarević Ekrem pita kako će se pređavnice i 

skladišta snabdjevati u vrijeme koje je zabranjeno?
Odbornik Plavćić Milorad pita može li se brzina kretanja 

kroz grad sa 5o dići na 6o km/h. Predlaže da se ispita pravo prven- 
stva.

Referent za bezbjednost saobraćaja SUP-a Makić Vojo - 
zaustavljanje je st?danje do 15 minuta. Ođustalo se od zamisli da 
biciklisti ne idu Titovom ulicom, jer je bio jak pritisak, i što 
nema pogodne paialelne ulice. Više ima biciklista nego motornih 
vozila. Ulica ^vice Daviđa je medju najopterećenijim u Jugoslaviji, 
gdje se odvija mješoviti saobraćaj, a nema tuotoara. Zađađ nema 
rješenja đa se neko ukloni. Predlagala se zabrana ze zaprežna vozi- 
la. Zabranjeno je zaustavljanje. Povećaće se kontrola. Tricikli 
na nožni pogon idu sporo 5 - 6  km/h, motorni su brži. Snabđjevanje 
je pređvidjeno od 21-6 i od lo-13 h. Bili bi sretni da možemo ići 
na brzinu ođ 60 km/h radi zelenog vala. Prednost na raskrsnicama 
je rješena po zakonu. Za zaprege piše kuđs se mogu kret'ti. Komu- 
nalci i SUP imaju ovlaštenje da ođređe mjesta za vezanje konja.

r>đbornik Filipović Safet: nVoćarH je pismeno stavio prim- 
jeđbe i sve su redom odbačene. udluka daje primat luksuznim auti- 
ma, ja dajem pređncst kamionima. Snabđjevanje prođavnica naveće od 
21 - 6 je apsurđ. Ko može noću snabdjevati, to je noćni rađ. Pređ- 
laže da za skladište i prodavaonice snabđjevanje bude neogranićeno.

Predsjednik Babić Živko: HUjutro je otežana situacija.Da 
li se može ograničenje smanjtiti to je drugo pitanje.

Predsjednik Savjeta za komunalne poslove Ćurćija Ranko. 
Nas je 60 radilo na ovome. Tricikli mogu ići drugim ulicama. Treba 
koristiti роргебпе uliee. Svjedoei ste svakodnevnih gužvi pređ proda
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av^nicama i lokalima "Stjepan Sekulic?**, "Kozara" (zauzet trotoar) itđ. 

Hljebt mlijeko, ogrijev može se uvijek doturati.
°dbornik Pail Iyica ističe da eijedna ođluka nije bila ova- 

ko oBradjena# Оуа je obuhvatila sve i svakome je đala zadovoljstvo. 
Tpgovina nek planira kad treba snabđjevati. Pređlaže ба građjani 
ne idu po kolovozu. 5o km/h je velika brzina.

Odbornik Višekruna Voso. Ođluka je dobra. Ppimjećuje da je 
malo vozača kažnjeno, tek svaki peti, a 4 nije. Rigoroznije treba 
kažngavati, kontrolisati alkohol u krvi. Ррерогибије oštrije kaž- 
njavanje i kontrolu alkohola*

Odbornik Luči<5 Tomo tra*i da se zabrana za kamione do 3*5 
tone i zaprege protegne i na ulicu Mige Stupara.

Ođbornik Miđžić Ziatko. Član 6. govori o kamionima od 3,5. 
tone, mi nemamo takvih kamiona TAM je 4,5 t i 5 t. Da Н  se to odnos 
na teret ili na aAuto? Za kamione od 1о,15 t. ko plaća penale zbog 
neistovaranja u odredjeno vrijeme® Treba dozvoliti kamionima vanjs- 
kih registracija da istovaraju i stignu na odredjeno mjesto.

Odbornik Pilipovid Safet istiSe đa su skladišta rasuta.
Svi kamioni su 5 *tt što sve stvara poteškoće.

Predsjednik Babić Živko - Konkretno koliko "Vo<5arH ima 
prodavnica u zabranjenoj zoni?

Odbornik Filipović Safet - Ne može ođgovoriti na pitanje.
v
Odbornik Muhurđareviđ Ekrem. Navodi da su najveći proble- 

mi skladišta# ИКраjinapromet i "Metal*' iz svojih skladišta snabdjeva 
ju cijelu Bos* Krajinu. Moram se za 3 s^taistogariti 5 vagona po 
15 t. to je nemoguće? Kamion kafe se istovara i 5 sati..

Odbornik Plavćić Milorad. Pređlaže da se rast vi snabdje- 
vanje od istovara.

Predsjednik Živko Babić traži da se vidi za magacine može 
li se naći rješenje. ™

Referent za bezbjednost saobraćaja SUP-a &akl*ić Vojo: 
"Pređviđjene ulice nisu mogle izdržati pritisak tereta, nfc. ulica 
Braće Lastrića je upropaštena. Ukoliko da da se ulice opterete, 
onda se mogu 3kinuti neke zabrane.

Odbornik Plavćić Milorađ, navodi đa je drug Vojo uzeo feoš 
primjer Lastrićeve ulice. rrvi put su pare bačene džaba, jer je 
stavljen asfalt bez podloge. Opgtina živi od trgovine. Ođ poreza 
na promet pravimo ulice. U Zagrebačkoj ulici nema šta propasti! Tr- 
govini treba đozvoliti ođvoz i dovoz robe, a veleprođaji napraviti 
prilaz. Nećemo đoavoliti da se pr?ko glava potrošaća unosi roba.
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Referent za bezbjeđnost saobradaja SUP-a Makfcrić Vojo na- 

vodi đa za Zagrebaćku uliou nema zabrane. Gajeva ulica je najveći 
problem. Prolaz je uzak. Zrivina nema potreban rađius, trotoar je 
urpof>aš<5en. Niko ne poStuje nosivost.

Potpređsjednik Djuran Vlado - Odluka je vrlo dobra. Pređ- 
laže da se zs kolonijalce đopuni negto. Malo se i pretjerava. Nema 
plaćanja penala kad prevoznik Seka. Prietaje da se nadje kompromis 
za kolonijalce.

Predsjednik Savjeta za komunalne poslove Ćurćija Ranko — 
slaže se da se biiše Gajeva i Ive Mažara, ali da SO primi odgovor- 
nost.

Potpređsjednik Vukić Aates "Mi ne možemo izglasati Oalu 
ku bez neke njene odredbe. Povećajmo ovo vrijeme za dva 3ata, od 
8 đo 1 3 . Оуо nije za sva vremena.

Čdbornik Joško Gazićs ',irrodavnice su male ne mogu esk- 
lađištiti niloookg. brašna. Svakodnevno se mora đonositi, a po 
noći je nezgođno. Predlažem da se đozvoli vozilima sa brašnom.

Odbornik Markić Antos "Treba uvrstiti u Odluku vezanje 
konja - to se već 15 godina traži.

Potpredsjednik Vukić Antes "Za vezanje konja ostavlje- 
na je mogućnost strućnim službama da odredi mjesto.

Odbornik Petković Bojan predlaže vrijeme od 8 - 13 
snabdjevanje trgovine i od 16 - 19 za prodavnice.

Glasalo se za prijedlog da snabdjevanje buđe od 8 - 13 
i od 1б - 19. Ovaj prijeđlog je ođbaćen većinom glasova i svega 13 
glasova za.

Većinom glasova usvojen je prijeđlog da vrijeme snab- 
djevanja bude od 8 - 13 i ođ 21 - б ukljućujući Gajevu i Ive Mažara

Ođluka 0 3aobraćaju je usvojena većinom glasova i 3
protiv.

Informacija o stanju bezbjednosti saobraćaja jo usvo- 
jena jednoglasno.

Ad. 6.

Prijedlog Odluke 0 privremenom finsnsiranju u periođu 
1.1. - 3 1. i- 1968. gođine.

Izvjestila-c. je oabornik Djubo Refik.
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Odbornik Fail Ivica: "Komisija za fieačku kulturu <5e vid- 
jet hoče li se finansirati i kako <5e ae finansirati "Borac", a ova- 
ko se otvaraju vrata za 1968. godinu. Predlaže da se 51. 8. izbaci
i^dluke.

Prcdsjeđnik Babić Živko - Postoji zakonski automatizam sva- 
ko ima pravo na I/4 za dogedine da mu se uđovolji po zahtjevu. D 
sluSaju "Borea" djeli se 24 sa 4, a ne 32:4-

Odbornik Seksan Slavko - Rekli smo ranije da lo miliona ni- 
je redovno, ve6 vanređno.

Hačelnik Sekretarijata za finansije Egkič Ismet - Ovo je 
akontacija a poslije ćemo копабпо odluSiti. Sad 0 ovome ne treba dis- 
kutovati.

Odluka je usvcjena većinom glaeova i 1 protiv.

Ad. 7.

Prijedlog zaključka 0 davanju saglasnosti na privremene 
finansijske planove fonda opštine Banja Luka.

Izvjestilac odbornik Djubo Refik.
^vaj zaključak je usvojen jednoglasno.

Ađ. 8.
Prijeđlog rješenja 0 korištenju sređstava rezervnog fonda 

opštine Взпја Вцка. Izvjestilac je odbornik Djubo Refik. Rješenje 
je usvojeno jednoglaeno.

Prijeđlog rješenja 0 zaduženju Opgtine Banja Luka.
Izvjestilac je odbornik Djubo Refik.
Rješenje je usvojeno jednoglasno. —?

Adl lo.
Prijeđlog rješenja o imenovanju predstavnika Skupštine op- 

štine Bnnja Luka u organe upravljanja odredjenih rađnih organizacija.
Izvjestilac je Džinkić Milutin, šef Otsjeka za kadrovske

poslove.
Pređsjeđnik Babić Živko: "Imenujemo službenike SO gto nije 

pocrešno ali možda bi bilo korisno da imenujemo i odbornike ilijnekog 
drugog.

Rješenje je jednoglasno usvojeno.
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Ađ« 11.

Izvještij đeleg8Cije Opgtine Benja Luka o posjeti ševed- 
skom građu Vesteros.

Izvježtaj je pođnio predsjednik Babić Živko ( u prilogu 
zapisnika).

Igvještaj je jednoglasno prihvaćen.

Adž. 12.

Prijedlog rješenja o dopuni rješenja o imenovanju ćlano- 
va konkursnih komisija za raspisivanje i sprovodjenje konkursa za 
imenovanje direktora odredjenih rađnih organizacija. Izvjestilac 
je Dginkić Milutin, šef Otsjeka za kadrovske poslove.

Rješenje je jednoglasno usvojeno.

Ađ. 13.

Prijedlog rješenja i zakljućaka iz oblasti imovinsko- 
pravnih poslova.

Izvjestilac je Hasanbašić Nijaz, šef Oprave za ^тоу^ПзОТ 
pravne poslove.

a) Prijeđlog zakljucka o dodjeli gradjevinskog zemljišta 
društvene svojine Stambenom preduzeću u Ulici Pranje Kiuza, radi 
izgradnje stambene zgrade. Ovaj zakljućak je usvojen jeduoglasno.

b) Prijeđlog zakljućka o dodjeli gradjevinskog zemljiš- 
ta društvene svojine S-fcambenom preduzeću u Uiici braće Podgornika 
radi izgradnje hlađnjaće.

Odbornik Pail Ivica pita gđje, na kom mjestu treba da 
bude hlađnjaća?

Hasanbašić Nijaz, šef Hprave za imovinsko-pravne poslo- 
ve - Kažeii da nema zapreke za gradjenfe.

Odbornik Pilipović Safets "Mene je ovo frapiralo. To je 
važno pitanje za građ a niko ne zna ništa o tome. Pošto je ovo stvar 
od interes za grad, predlažem da se skine s dnevnog reda i da se 
drugi put da obrazlo?.enje.

Ovaj zakljućak je jednoglasno skinut s dnevnog reda.
c) Prijeđlog zakljućka o dođjeli gradjevinskog zemljišta 

društvene svojine Stambenon pređuzeću u Uiici Uunđulića, radi iz- 
gradnje stambene zgrade. Zakljućat je usvojen jednoglaano.
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d) Nacrt zaključks o davanju na korišćenje građjevinskog 
zemljišta neizgradjenog u društvenoj svojini GP" Krajina" Banja Lu- 
ka u k.o^ Взпја Luka. Zakljućak je jednogla3no usvojen.

g) Nacrt zakljućka o dozvoli prodaje poljoprivrednog zem- 
ljišta u đruštvenoj svojini u k.o. Mađjir, JajSević Vlatku iz sela 
^adjir.

Zakljućak je usvojen jednoglasno.
g) Nacrt rješenja o izmjeni rješenja N00 Banja Luks, br. 

PKL212/1 ođ Зо*5*19бо* gođine o đođjeli nacionalizovanog gradjevins 
kog zercljišta Xob8Šlič rođj• Muhsinovid Sgfeti i Kobašlid Srlima 
Rizakn iz B:njs Luke. Rješenje je jednoglasno usvojenol

h) Nacrt zakljuška o administrativnom prenosu zemljišta 
u đruštvenoj svojini se §PP "Ввпја Lukaw na Stambenu zadrugu Bsnja 
Luka. Zaključak je jednoglasno usvojen.

i) Priječllog zaključka o davenju saglasnosti za ukiđanje 
pravosnažnog rješenja sreske komisije za poljoprivređni zemljišni 
fonđ Banja Luka br. I08/53 od 24.1.1954* godine. Zakljušak je jed- 
noglasno -svcjen. «

j) Prijedlog zakljućka o davanju saglasnosti za ukida- 
nje pravosnažnog rješenja Sreske komisije za poljoprivređni zemljiš' 
ni fonđ B. Luka br. 1о7/53 od 24. 1. 1954. godine. Zaključak je 
jednoglasno usvojen.

k) Prijedlog zaključke o dozvoli prodaje stambene zgra- 
de u društvenoj svojini u Ulici Eudarskoj broj 57 Halimić Itenijalu.

Sef Uprave za imovinsko-pravne poslove Hasnbašić Nijaz: 
"Zgrađa se prodsje za 840.000 dinara.

Odbornik Čuljat Miroslav - Pita može li to Halimić pla- 
titi? %edlaže da SO plati kuću.

Ođbornik Miđžić Zlatko - Pita slaže li se Danijel s tom
cijenom?

Predsjednik Babić Živko - Svi ga znsmo to je dobar drug, 
učesnik KOB-e, slab, bolestan i nsknađno bi možda moglo da se isp- 
lati iz budžeta.

Cdbornik Djubo Eefik, I kad SO plaća zgradu mora da isp- 
lati istu vrijednost.

Sef Uprave za imovinsko-pravne poslove Hasanbašić Nijaz • 
Ako je cijena manjo ispod 25$ ođ cijene, javni pravobranilac ne mož< 
dati 33glasnost na prođaju.

Odbornik Pilipović Safet - Pita gdje idu ta aredstva, 
koja se plaĆaju?
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Šef Uprave za imovinsko pravne poslove Hasanbašić Hijaz - 
Sređstve služe za iste svrhe i idu u fond. Može se izvršiti uvid u 
stsnje fonda.

Zaključak o prodaji zgrade jednoglasno je usvojen.
Jednoglasno je usvojen zakljušak o isplati cifjene u iz- 

nosu od 840.000 din. za kn<5u u Rudarskc;] ulici br. 57 na teret 
budžeta SO-e.

Na kreju sjednice, predsjedavajuši Babić Živko eestitao 
je svim odbornicima Novu 1968. gođinu i zaželio da ubuđuće daju još 
veči doprinos uspješnom radu SO-e.

Pošto iscrpljen dnevni red, predsjeđavajući je zaklju- 
čio sjeđnicu u 15*00 sati.

zapisriCar,
Alagić Ibrn»

t L *

PEEDSfJmV^UĆIK 
B̂ rbić Živko /

t
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а fi'ifd. i'i-f if i
za г.: jc-.lalctt okupštlne ppitine Janja Luka od 25*12»19б7. ine

(̂ j) aazmtranje prijeđloga rebalanaa buđaeta opitine 
Б i j i LuLca za 1967.«edinn,

v/SU-JLzvjestilac: Bškiđ lernet i Kuaraanović .Га,11:о 
j~”] ■ ./̂ £») ttrijedlog Ođluke o iz^radnji objekata «гдс1ј-л a i
дгаЛјапзко prarnih lica, ^______ >

v Л Д з уje tilaos Jiđovanovic\ Jrago. I
\j^š^^^pPrije.llog Odluke o dijelu aredst *va koji oe 

iidvajanju iz fonda zajednicke potrošnje za pokrivanje razlike 
u sta arini u 1968.godini,

^AJzvje tilae: Valentiđ Zdravko 
С Ј/ (D  Prije log Rješenja o stavljanju van upotrabo

;Т(> >nl,ja na području grada Banja Luko. (Ctt?43t3Viija) &JU,
5.Ja) Infornacija o stanju bezbjodnoeti sa ђглоаја

Ievjeatilac: До nović~iasia. v(’*
b) Prijedlog Ođluko o saobračaju 
Izvjeotilac: Curćija Запко.

M^7)irijeđlo* Odluke o ukiđonju OpJti; ko . ; v tvenc - 
invca icioiog fonda,

b j * 4 jcotiiic: Roiačević 'Jlado 
irrije log Odluke o privremenon fin sirr j:. u 

pcrio~u i.I. - 31.3.1960.godine, ,
^  &<Izvjo tilac: Ličkie Iauet 
СЈВ Prijellog Z ljučra o davanju aaglasnocti па 

privr taene fina sijske planove fondova opJtine Запја Mika,
iiSkič^raufet чб)ллЛзо 

Rjeaenja o korišćenju aredatava Lvaervnog
fonda op ;tiae Запја Luka,

^  , Ad^zvjeatil ic: Jškič Aamet
4  Prijedlog ijebonja 0 zaLužepju op tinc 1, , -uka,
* '— ' &Lzv jestil ic* USKic^lamet

(g^*£ije<ilo* 'Rješenja* o imenovanju prods rvui д Зкир- 
otino opštine Sanja Luka u or/^ane upravljanja ođređjenlh rodnih

јЛ • , t
or'sanizacija /о*Ј “ ( t

j Л/^levjentilac: Inte<
1 f 7 ( 4 %  Isvještaj delogacije op/tine >vija uuka o p ietl 

švedtj.rom ^raau Vaateros.
Izvjeatila;: Zivko Sabič

г газпе zina sijsze рхап 
_ ,4 ^&^zvjestilac:
Z  Л  §)irijedlog Rj
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; i’rijeđlog Hješenja o dopuni Rjesenja o imeno-
vanju članofra konkuranih komisija aa raspisivanje i sprovodje- 
nje konkursa zaimenovanje direktora odredjenih radnih organizacija

Izvjestilac: Džinkić Milutin,
Prijedlog rješenja o zaključaka iz oblasti imo- 

vinsko pravnlh poslova:
prijedlog Rješenja o dođjeli nacionaliiovanog 

gradjevinskog neizgradjenog zemljišta Stanbenom preduzeću u ulici 
Pranje Kluza, radi izgradnje stanbene zgrade,

Prijedlog Zaključka o đodjeli gradjevinskog 
zemljišta društvene wvojine Stanbenom preduzeću u ulici Braće 
Podgornik, radi izgradnje hladnjače,

c)>̂ r Prijedlog Zaključka o dodjeli gradjevindc og 
zemljišta društvene svojine Stanbenom preduzeću u ulici Gunđu- 
lića, radi izgradnje stanbene zgrade,

đ)^- Nacrt Rješenja o davanju na korišćenje nepokret- 
nosti u društvenoj svojini bez naknade u К.О.Запја Luka Pabrici 
celuloze i viskoze Бапја Luka,

e)j  Nacrt zaključka o davanju na korišćenje gradje-* 
vinskog neizgradjenog zemljišta u društvenoj svojini GP nKrajina" 
Banja Luka u K.O.Banja Luka,

f/- Nacrt Zaključ a o dozvoli prodaje poljoprivređnog 
zemljišta u društvnoj svojini u K.O. Idadjii- Jajčević Vlatku iz 
sela Hadjir

gX/- Nacrt Rješenja o izmjeni Rješenja N00 B.Luka 
br.PK-1212/1 od Зо.5*1960.godine o dodjeli nacionalizovanog 
gradjevinskog zemljišta Kobašlić rodj. Lluhsinović Safeti i Kobaš- 
liš (Selima) Rizaku iz Banja Luke,

h) 1̂ - Zaključak o administrativnom prenosu zemljišta 
u društvenoj svojini sa SPP "Banja Luka" na Stanbenu zadrugu 
Banja Luka ^

i) Prijedlog Zaključka o davanju saglas.osti za 
ukidanje pravosnažnog rješenja sreske komisije za poljoprivred- 
ni zcmljišni fond Banja Вцка br. 1 о8/53 od 24.1 .1954*godine

a) £ Prijedlog Zaključka o davanju sagla snosti za 
3nažnog rješenja sreske Komi .ije za poljoprivredni 
zemljišni fond B.Luka br.lo7/53 od 24*l*1954*godine,

k \ ШоЧо  JUA^


